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Z á p i s n i c a    č.  5 
napísaná na zasadnutí mestského zastupiteľstva,  

konaného 27. 6. 2013 o 16.15 hod. na Mestskom úrade vo Vrbovom 

 

Prítomní 10 poslanci a primátor mesta – podľa prezenčnej listiny 

Neprítomný 1 poslanec – Rastislav Bartakovič – ospravedlnený 

                         

Prizvaní:    hl. kontrolórka, prednostka, vedúci útvarov Mestského úradu Vrbové 

     

Program: 

 

1. Otvorenie, voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice, pracovného predsedníctva 

a určenie zapisovateľky  

2. Kontrola plnenie uznesení 

3. Dopyty a interpelácie občanov 

4. Dodatok č. 1 k VZN č. 6/2012 

5. Stanovisko hl. kontrolórky mesta k návrhu záverečného účtu mesta Vrbové za rok 2012 

6. Správa nezávislého audítora 

7. Záverečný účet mesta Vrbové za rok 2012 

8. Predaj pozemku na Čerenci 

9. Predaj pozemku na Ul. SNP 

10. Odpredaj časti pozemku osobitným zreteľom – žiadateľ p. Doskočil 

11. Predaj nehnuteľnosti osobitným zreteľom – žiadatelia p. Zimmermannová, Ing. Krchňáková 

12. Dodatok č. 1 k VZN č. 5/2011 

13. Správa o plnení úloh v sociálnej oblasti v meste za rok 2012 

14. Správa o činnosti hlavnej kontrolórky mesta za I. polrok 2013 

15. Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky mesta na II. polrok 2013 

16. Plán zasadnutí MsZ na II. polrok 2013 

17. Rôzne 

18. Dopyty a interpelácie poslancov 

19. Návrh na uznesenie 

20. Záver 

 

1. Otvorenie, schválenie návrhovej komisie, overovateľov zápisnice, 

pracovného predsedníctva MsZ a určenie zapisovateľky 
 

Dnešné zasadnutie mestského zastupiteľstva otvoril a viedol primátor mesta Ing. Ján 

Jánoška, ktorý na úvod privítal všetkých prítomných. Rokovanie mestského zastupiteľstva začalo 

za prítomnosti 8 poslancov, plénum bolo uznášaniaschopné. Neskôr prišli ešte 2 poslanci. 

 

Do návrhovej komisie boli navrhnutí a schválení poslanci: predseda – PhDr. Jana Miklášová, 

členovia – Mgr. René Just a Igor Spál. 

prítomných: 8 

za: 8                                                 proti: 0                                     zdržal sa: 0 

          

Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí a schválení poslanci: Ing. Jozef Duračka a Pavol 

Rakús. 

prítomných: 8                                                                                                                      

za: 8                            proti: 0                                         zdržal sa: 0 

 

Za zapisovateľku bola určená Emília Beličková, pracovníčka mestského úradu. 
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Do pracovného predsedníctva boli navrhnutí a schválení: Ing. Ján Jánoška, JUDr. Mária 

Gajňáková a Dott. Mgr. Ema Maggiová.  

 

prítomných: 8 

za: 8                                                 proti: 0                                                     zdržal sa: 0 

 

Potom primátor predložil k schváleniu program zasadnutia MsZ uvedený na pozvánke. 

Ing. Duračka navrhol do bodu Rôzne zaradiť zmenu zmluvy s prevádzkovateľom TKR. 

Ing. Horská navrhla zaradiť do tohto bodu aj schválenie zámeru vybudovania detského ihriska.  

Po zverejnení programu MsZ sa vyskytli ešte ďalšie veci, ktoré bolo potrebné prerokovať v MsZ, 

preto primátor navrhol zaradiť ich do bodu Rôzne: 

– žiadosť ŠZŠ M. Beňovského o zriadenie Spojenej školy M. Beňovského 

– delegovanie členov Dozornej rady Centra futbalovej mládeže Jozefa Adamca 

– informácia o zabezpečení kúrie M. Beňovského 

– žiadosť o spolufinancovanie príjazdovej komunikácie CZUŠ sv. Gorazda 

– protest prokurátora 

O takto doplnenom programe sa hlasovalo: 

prítomných: 8 

za: 8                        proti: 0                                      zdržal sa: 0 

 

2. Kontrola plnenie uznesení 
 

 Kontrolu plnenia uznesení vykonala prednostka MsÚ Dott. Mgr. Maggiová. Je súčasťou 

príloh zápisnice.  

 

3. Dopyty a interpelácie občanov 
 

Pani Kratochvílová vystúpila za občanov, ktorí obnovili a starajú sa o detské ihrisko na Sadovej 

ul., žiadajú povolenie od mesta ohradiť túto časť, aby tak zabránili jeho ničeniu vandalmi, 

znečisteniu psami a mačkami. Oni by ten plot postavili, mesto by len prispelo nejakou čiastkou. 

Večer by sa to uzamklo a ráno odomklo. Vychádza to cca 60 m pletiva. Tým oplotením by sa 

zabránilo, aby deti nevbehli pod auto. Chcú si to zlegalizovať. Je to mestský pozemok, preto 

potrebujú od mesta súhlas. Mgr. Just navrhol zistiť, koľko by to stálo (betón, stĺpiky, pletivo). 

Aktivitu víta. K fin. príspevku sa nevie vyjadriť, lebo nevie koľko by to stálo. 

Primátor povedal,  že je potrebná projektová dokumentácia, zameranie, ohlásenie drobnej stavby. 

Čo sa týka tohto ihriska treba dať pachovú zábranu. Bude potrebné nájsť zdroje, upraviť rozpočet 

ap. Treba to dať na stavebný úrad, aby to posúdili, musí to spĺňať všetky náležitosti a je potrebné 

určiť zodpovednú osobu. Nemôže to byť záťaž na rozpočet mesta. Ten súhlas je, pokiaľ niekto 

zveľaďuje mestský majetok či už svojpomocne alebo získajú financie zbierkou. Komisia 

výstavby by sa tým mala zaoberať, pripraviť všetko a potom to predložiť na MsZ. 

•  

Na mesto bol doručený od firmy Dalkie dodatok k nájomnej zmluve č. 7. Preto primátor požiadal 

poslancov MsZ aby sa do 30 dní písomne vyjadrili, čo s centrálnym zásobovaním tepla vo 

Vrbovom. V ostatnom čase totiž došlo k dosť veľkému úbytku odberateľov tepla od CTZ. 

Poslanec Rakús povedal, že zmluva je na 15 rokov a pokiaľ Dalkia skončí skôr, potom sa k tomu 

vyjadria. 

•  

Poslanec Mgr. Šandrik sa spýtal v akom riešení sú cyklistické chodníky. Primátor odpovedal, že 

práve dnes dával interview pre RTVS. Bolo to rozbehnuté na VÚC. Stroskotalo to na 

majetkovom vysporiadaní a financovaní.  ŽSR chcú zachovať koľajisko. Primátor by mal záujem 

vybudovať cyklistický chodník v ochrannom pásme koľajiska. Zatiaľ sa mu ale k tomu nikto 

nevyjadril. Momentálne je v riešení s lesmi ohľadom vysporiadania majetkových práv na 

Prašníku. Všetko je to v štádiu prípravy. Dr. Borovský povedal, že sa stretol s p. Vaculom a ten 
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je toho názoru, že plocha okolo koľajiska je dostatočná, len družstevníci to orú až po val. 

Piešťany, Krakovany a Trebatice sú proti tomu, aby to bolo na tom vale. 

•  

Pán M. Závodný informoval poslancov MsZ o lokalite na Sídl. 9. mája a to z toho dôvodu, že sa 

mu dostalo do uší, že sú málo informovaní. Všetky projekčné veci sú v ukončovacej fáze, do 

mesiaca sú ukončené. Zazlievajú Tavosu, že im nedovolil odviesť vodu do Holešky, vraj sa 

v tejto časti vybrežuje, čo ale nie je pravda. Malo by sa požiadať o stavebné konanie. 

 

4. Dodatok č. 1 k VZN č. 6/2012 
 

 Uvedený materiál vypracovala Ing. Miklášová, riaditeľka DDaDSS Klas, n.o. Vrbové. 

Zmenu klienti určite privítajú, čakajú, aby to už platilo čím skôr. 

Stanovisko ekon. komisie: komisia odporúča schváliť dodatok. 

Na sociálnej komisii materiál nebol prerokovaný. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č.  42/VI/2013. 

  

5. Stanovisko hl. kontrolórky mesta k návrhu záverečného účtu mesta Vrbové 

za rok 2012 
 

 Hl. kontrolórka predložila stanovisko v písomnej forme. Odporúčania, ktoré sú uvedené 

v materiáli, avšak pre poslancov MsZ nemajú záväzný charakter.  

Stanovisko ekon. komisie: komisia odporúča zobrať stanovisko hl. kontrolórky na vedomie. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č.  43/VI/2013.  

 

6. Správa nezávislého audítora 
 

 Účtovná závierka mesta bola predložená na overenie nezávislému audítorovi. Podľa jeho 

názoru účtovná závierka poskytuje vo všetkých významných súvislostiach pravdivý a verný 

obraz finančnej situácie mesta a jeho výsledky hospodárenia a peňažné toky za rok končiaci 

k uvedenému dátumu sú v súlade so zákonom o účtovníctve. 

Kompletná správa ako aj zistené nedostatky tvoria prílohu zápisnice. 

 

Stanovisko ekon. komisie: komisia odporúča správu zobrať na vedomie. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č.  44/VI/2013. 

 

7. Záverečný účet mesta Vrbové za rok 2012 
 

 Tento bod otvoril primátor. Na to, aká bola situácia podielových daní a ešte aj ZMOS 

chcel ušetriť, bolo to pritiahnuté na maximum. Prostriedky rezervného fondu neboli vôbec 

použité. Je prebytok hospodárenia. Položka šport, to nie je všetko len futbal, sú to rekreačné 

a športové činnosti. Čakal, že príde k úprave rozpočtu. 

 

Rozprava: 

Mgr. Koreň – nie je za to, aby sa vždy upravovalo, ale aspoň raz za štvrťrok. My sme to dostali 

na konci roka, tá zmena sa neschválila. 

primátor – navrhuje spracovať plnenie rozpočtu k 30. 6. 2013 a niekedy v polovici augusta 

zvolať zasadnutie MsZ. 

Mgr. Koreň – prečo sa futbalistom všetko prepláca. Za elektrinu aj plyn sú tam strašné pálky. 
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primátor – tie prevádzkové náklady štadióna – sám nevie prečo sú tam také sumy. Tento rok tie 

zálohové platby tam už nie sú. 

Ing. Horská – treba si raz za čas sadnúť k tomu. Navrhnúť určité opatrenia, prebehnúť to, 

prehodnotiť, kde sa dá ušetriť. Sú veci, ktoré sú a nemusia byť. Nekomunikovali sme. Toto 

poslancov pobúrilo. Sú tam aj veci pozitívne. 

Dr. Kubík – keby sa to bolo robilo štvrťročne, každá zmena by bola odsúhlasená. Len nebola 

schválená zmena rozpočtu. 

primátor – komplet všetci ste boli proti zmene rozpočtu a nikto sa na to nepýtal. Nie je problém 

to v auguste pripraviť a predložiť. 

p. Rakús – pamätá si, že upozorňoval na čerpanie MFK a aby si to ustrážil. 

primátor – nikdy, ani jeden rok sa nestalo, že by neboli prekročili. 

p. Rakús – za tie roky by mali byť také korektné vzťahy, že ak ich upozorníme, tak musia šetriť. 

Lebo na ďalší rok im dáme menej. A tento rok vojdú do tej sumy? 

p. Sabová – faktúry chodia, my ich musíme platiť. Vypneme ich? 

p. Rakús – a teraz ten mládežnícky klub – to bude navyše. 

primátor – tam sa už nedá škrtať. 

Mgr. Koreň – nech si zháňajú sponzorov. 

p. Rakús – ten návrh Ing. Horskej – v zimnom období vyvážať smeti raz za 2 týždne. 

p. Spál – futbal – je to ťažké robiť. Aj väčšie mestá hrajú nižšiu ligu. Chcel iniciovať obč. 

združenie, chcel si k tomu sadnúť, ale vtedy nebola ochota. Ak by sa im dal balík peňazí 

a povedalo sa, že nech si to sami platia, určite by sa platilo menej. 

Dr. Borovský – za jeho doby bolo VZN, kde bolo určené koľko za telefóny sa im preplatí, 

akonáhle to bolo prekročené, museli si to hradiť sami. 

Ing. Duračka – v dnešnej dobe chýba človek, ktorý by toto všetko sledoval – spotrebu vody, 

elektriny, plynu. 

p. Spál – my platíme cudzích hráčov, tam nám unikajú peniaze. 

Mgr. Koreň – bol na stretnutí tej akadémie, ale to hospodárenie bude oddelené od klubov. Médiá 

budú hradené mestom, ale autobusy budú hradené sponzormi, aj trénerov. To znamená, že by 

sme im mali z rozpočtu ubrať. 

primátor – možno odčleniť prevádzku budovy a štadióna MFK a dotáciu Centru futbalovej 

mládeže. 

Mgr. Koreň – keď im hradíme prevádzku štadióna, už by sme im nemali dať nič. Prevádzku 

štadiónu pod kontrolou a rozpočet len na majstrovské zápasy. 

Ing. Horská – stanoví sa rozpočet, že majú objektívne  potreby vyššie. Mesto peňazí nemá. 

Dr. Miklášová – je povinnosťou mesta platiť rozhodcov? 

p. Spál – prečo neurobia turnaj, tak zarobiť peniaze, 

p. Rakús – povie sa im na čo sú tie peniaze. 

p. Sabová – už majú rozpočet minutý. 

primátor – treba stanoviť jasné pravidlá, koľko na čo bude. 

Ing. Duračka – už dávno sa malo sedieť k tomu. Dalo sa 40 tis. €, ale treba povedať čo sa z toho 

uhradí – hneď na začiatku povedať na čo sa dá a na čo nie, napr. nie na rozhodcov. 

primátor – najideálnejšia je rezorganizácia združenia. 

Ing. Horská – základné veci – ako budovu, musíme mať pod kontrolou. Mala by vyjsť iniciatíva 

z MFK a určiť ďalší smer. 

Dr. Borovský – možno by bolo vhodné tie médiá prepísať na nich. Budú nútení šetriť. 

Mgr. Šandrik – hovoríme o futbale – vráťme sa k záverečnému účtu. Je tu návrh, aby sme to 

vyriešili. Sú k tomu stanoviská hl. kontrolórky a audítorky. Boli ušetrené finančné prostriedky. 

My ideme schvaľovať záverečný účet a to či s výhradou alebo bez výhrady. Ak s výhradou, 

musíme prijať opatrenie. Ak nedáme opatrenie, výrok môže napadnúť prokurátor s tým, že bolo 

uznesenie schválené v rozpore so zákonom. Toto je dôležité. Rozpočet nebol prekročený, iba 

niektoré položky boli prekročené. Neboli schválené zmeny, hoci dôvody na to boli. Už minulý 

rok sa mali robiť opatrenia s futbalistami. Ak s výhradami – opatrenia by boli v tom, že sa dá 
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mestskému zastupiteľstvu informácia, že v určitej položke hrozí prečerpania. Malo by to do 

budúcnosti fungovať. 

primátor – na to by bol potrebný rozpočtár, programový softvér. Ak chceme robiť rozpočet, 

robíme všetko v Exceli. Ak by bol softvér, človek, nebol by tam problém. Automaticky by to 

hlásilo. Za súčasných podmienok sa to nedá. 

Mgr. Koreň – je tu ten problém, že sa to má sledovať. 

primátor – je tu veľa účtovných položiek, ktoré treba preklopiť do Excelu. 

Ing. Horská – veď sme sa dohodli, že sa to bude predkladať každý štvrťrok. Ide o to, aby tie veci 

boli prehľadné. 

primátor – nie ste informovaní? A mali ste si pozrieť v koľkých položkách sa ušetrilo. Záverečný 

účet – ušetrených 14 tis. €. 

Mgr. Just – čo to znamená, ak bude schválený s výhradou? 

primátor – zabudnime na dotácie, úvery, budeme ako nedôveryhodný partner. Nedostaneme 

dotáciu na náhradné byty. 

Mgr. Koreň –  prečo sme neboli o tom informovaní už počas roka? Je problém dať štvrťročne 

aktuálny stav čerpanie rozpočtu? 

Mgr. Just – určime si pravidlá a riešme konkrétne body. Vždy si dajme jednu položku a tú 

riešme. 

Mgr. Šandrik – schvaľovali sme rozpočet, určité priority, nebolo to naplnené. 

Ing. Horská – hovorilo sa, že tu budú predkladané štvrťročne zmeny. Nezaujíma ju, kto to bude 

robiť. Je tu štatutár, je to jeho problém komu to dá robiť. 

Mgr. Šandrik – s výhradou – bez výhrady? Akú výhradu chcú dať a aké opatrenia. V pracovno–

právnom vzťahu nemôžeme úkolovať zamestnanca alebo primátorovi dať úlohu čo má robiť. 

Mohol by byť problém pri dotáciách – neštudoval to. Pri prostriedkoch z EÚ by problém nemal 

byť. 

Dr. Miklášová – prečítala správu audítorky a tá má výhradu. Asi tam teda niečo nie je v 

poriadku. 

primátor – to je to, že bola predložená zmena rozpočtu, ktorá nebola schválená. 

Mgr. Šandrik – rozpočet ako taký prekročený nebol, iba položka. Bol by som „bez výhrad“, ale 

chýbajú mu informácie. Sú tu aj dobré nápady čo robiť, ale či sa to uskutoční... Navrhuje ukončiť 

rozpravu. 

 

Boli prečítané a prijaté uznesenia č.  45/VI/2013  a  č. 46/VI/2013. 

 

8. Predaj pozemku na Čerenci 
 

 Pán Ľ. Kramárik si podal žiadosť o kúpu pozemku na Čerenci, ktorý by vyčistil a plánuje 

ho využiť na rekreačné účely. 

Stanovisko ekon. komisie: odporúča vyhlásiť OVS, kde navrhujú stanoviť minimálnu cenu 

20 €/m2. 

Stanovisko komisie výstavby: členovia komisie nesúhlasia s predajom pozemku. 

 

Rozprava: 

Dr. Borovský – na pozemku je prívod vody aj elektriny. Oslovili ho mladí ľudia, že by tam 

chceli, aby tam bol malý amfiteáter. Nevie, či by bolo vhodné, aby sa pozemok predával. 

Mgr. Šandrik – nachádzajú sa tam sondy. Ak by sa predával, odčleniť časť, lebo je dosť veľký. 

A ak predávať, tak cez OVS. A o ten pozemok sa určite treba starať, aby mesto zbytočne 

nevynakladalo finančné prostriedky na údržbu. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č.  47/VI/2013. 
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9. Predaj pozemku na Ul. SNP 
 

 Manželia Schönfeldovci opätovne si podali žiadosť o kúpu pozemku na Ul. SNP. Ide 

o pozemok, ktorý je za domom vo vlastníctve rodiny Schönfeldovej. 

Stanovisko komisie výstavby: členovia komisie nesúhlasia s predajom. 

Stanovisko ekon. komisie: neodporúča schváliť predaj. 

 

Rozprava: 

Mgr. Šandrik – celý pás okolo toho múra je mestský, ak by sa pozemok predal, zamedzilo by sa 

prístupu naň. V prípade rozšírenia chodníka, sietí ap. aby mesto predišlo problémom. 

Dr. Borovský – má iný názor. Iným sa to predalo, im nie. Ich to bolo v minulosti  až smerom 

k Holeške. Oni by si tam chceli postaviť garáž. 

Ing. Horská – nie je vhodné kde–kade stavať garáže. 

Dr. Borovský – Klčo aj Kimerling má tam tiež garáž. 

p. Rakús – mestu zostal len betónový múr. Pre tých, čo tam majú dom, je dobré, že majú prístup 

zozadu. 

Dr. Borovský – vcíťte sa do toho, že vám štát zobral a teraz by ste to chceli kúpiť späť. 

primátor – sú to ťažké veci, ale prikláňa sa k názoru stavebnej komisie. 

Mgr. Šandrik – vidí tam aj problém – ten mestský pozemok, je tam neporiadok, mesto sa oň 

nestará. Nepredávame to kvôli tomu, že sa tam potom nedostaneme, ale aj tak sa oň nestaráme. 

 

Bolo prečítané uznesenie č. 48/VI/2013, ale hlasovaním neprešlo, uznesenie nebolo prijaté. MsZ 

sa dohodlo, aby predložili žiadosť aj ostatní záujemcovia. Komplexne to prejsť ešte na komisii 

a potom to znovu predložiť na MsZ. 

 

10. Odpredaj časti pozemku osobitným zreteľom – žiadateľ p. Doskočil 
 

 Materiál už bol na rokovaní MsZ, išlo len o dodržanie zákona a to zverejnenie predaja 

osobitným zreteľom na 15 dní. Mgr. Šandrik upozornil, že v texte návrhu uznesenia v pracovnom 

materiáli je potrebné upraviť bezpodielové „vlastníctvo“ na bezpodielové „spoluvlastníctvo“ 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č.  49/VI/2013. 

 

11. Predaj nehnuteľnosti osobitným zreteľom  

      – žiadatelia p. Zimmermannová, Ing. Krchňáková 
 

 Podobne ako predchádzajúci predaj pozemku osobitným zreteľom, bolo potrebné dodržať 

zákonnú lehotu zverejnenia na 15 dní, čo bolo splnené. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č. 50/VI/2013. 

 

12. Dodatok č. 1 k VZN č. 5/2011 
 

 Tento bod otvoril primátor. Navrhuje názvy ulíc neriešiť dodatkom ale novým VZN, aby 

nebol u občanov chaos. Je tam aj pripomienka matrikárky a referentky útvaru výstavby. 

 

Rozprava: 

Dr. Kubík – k stanovisku matrikárky – bol za p. Duranovou. Pokiaľ sa mení Ul. 6. apríla na Sídl. 

6. apríla nebude potrebné vymieňať preukazy. Je to prekonzultované. Máme námestia, lokality: 

6. apríla., 9. mája a hovorí sa tomu sídlisko. 
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Stanovisko stavebnej komisie: odporúča ponechať názvy ulíc v pôvodnom znení, aby nevznikali 

rôzne administratívne problémy. A ostatné necháva na prediskutovanie. 

Stanovisko ekon. komisie: odporúča premenovať. 

Stanovisko komisie kultúry: zobrala návrh na vedomie a odporúča to riešiť VZN až keď budú na 

nové ulice vydané stavebné povolenia. 

 

Rozprava: 

p. Spál – Vrbové je dobre označené, len informačný systém chýba. To je väčší problém ako 

pomenovanie. 

Dr. Borovský – tak ako je Sídl. 9. mája svedčilo by aj Sídl. 6. apríla. A takisto aj SNP. 

Mgr. Šandrik – osobne si myslí, že tie sídliská tu máme. Už to nie je len tá jedna ulica, ale celé 

sídlisko. Voľakedy tam bola Ul. 6. apríla, bola to len jedna ulička a keď začala výstavba, začínala 

od hlavnej cesty a pôvodná ulička zanikla. 

Materiál je dobrý, berú ho na vedomie. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č.  51/VI/2013. 

 

13. Správa o plnení úloh v sociálnej oblasti v meste za rok 2012 
 

 Poslanci materiál dostali v písomnej forme, mali možnosť si ho preštudovať. 

Stanovisko sociál. komisie: materiál bol na komisii, pokiaľ budú mať poslanci otázky členovia 

komisie odpovedia. Čo sa týka tých ľudí z unimobuniek, podarilo sa ubytovať všetkých, niektorí 

si našli bývanie sami. 

Primátor povedal, že pre mesto je prioritou postaviť byty, aj pre sociálne slabších a náhradné 

byty v bývalom košiari. 

 

Rozprava: 

p. Rakús – v starom kine je najdrahšie bývanie a vlastne sociálne slabých tým zdierame 

a vznikajú nám nedoplatky. 

primátor – je tam drahé teplo. Vyriešiť by sa to dalo novými termohlavicami, pomerové merače 

by nemali význam. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č.  52/VI/2013. 

 

14. Správa o činnosti hlavnej kontrolórky mesta za I. polrok 2013 
 

 Materiál bol poslancom daný k dispozícii v písomnej forme. Hl. kontrolórka bola 

pripravená odpovedať na ich prípadné otázky. 

Stanovisko ekon. komisie: odporúča správu zobrať na vedomie. 

 

Rozprava: 

Mgr. Šandrik – kontrola školy – boli odstránené nedostatky, 

Ing. Horská – p. riaditeľka sa z toho poučila, má to už zodpovedne  nastavené. 

Mgr. Šandrik – a pokiaľ ide o ten úver z Dalkie, 

primátor – to už budú posledné faktúry – budú započítané. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č.  53/VI/2013. 

 

15. Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky mesta  

      na II. polrok 2013 
 

 Materiál bol v zmysle zákona zverejnený v úradných tabuliach. Hl. kontrolórka bola 

pripravená odpovedať na dotazy. 
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Stanovisko ekon. komisie: odporúča plán činnosti hl. kontrolórky schváliť a v prípade potreby 

plán doplniť. 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č.  54/VI/2013. 

 

16. Plán zasadnutí MsZ na II. polrok 2013 
 

 Materiál je možné doplniť, príp. zmeniť termíny, pokiaľ bude požiadavka alebo podnet. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č.  55/VI/2013. 

 

17. Rôzne 
 

• Vyhovenie protestu prokurátora 

 

 Tento bod otvoril primátor. Na základe protestu prokurátora z Okresnej prokuratúry 

Piešťany zo dňa 13. 6. 2013 sa navrhuje mestskému zastupiteľstvu zrušiť VZN č. 4/2006 

o zriadení úradnej tabule. Po konzultácii s Dr. Bosákom bolo zistené, že sa musel zriadiť priestor 

na zverejňovanie. Bolo to riešené VZN v dobrej viere. Táto problematika môže byť riešená 

formou interného predpisu. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č.  56/VI/2013. 

 

• Zmena zmluvy s prevádzkovateľom TKR 

 

 Na základe požiadavky Ing. Duračku bol tento bod zaradený do programu MsZ. 

Ing. Maco, ako prevádzkovateľ TKR, by chcel mať určitú vôľu pri zmene a úpravách programov 

a aj trochu voľnú ruku pri rokovaní so Slovanetom. Akonáhle by sa ukončila zmluva, bol by to 

koniec TKR vo Vrbovom. Ľudia by sa už neprihlásili. Ing. Duračka bol na sedení s občanmi pri 

riešení sťažností. Ing. Maco má v podstate zviazané ruky. Ak sa občanom nevyhovie, odstúpia. 

Bolo by dobré, keby sa to dalo naďalej využívať a nájsť cestu, ako by sme mu mohli v tomto 

pomôcť.  

 

Rozprava: 

Ing. Horská – do budúceho zasadnutia MsZ pripraviť zmluvu na tieto zmeny, ktoré predložil 

Ing. Maco. Mala by sa k tomu vyjadriť právnička mesta. 

primátor – zámer schváliť ako prípad osobitného zreteľa ako uspokojiť požiadavky abonentov. 

3/5 väčšinou prijať zámer zmeny zmluvy. 

Mgr. Šandrik – tie zmeny, ktoré on požadoval, nastali by zmenené podmienky OVS a na základe 

nich bola uzavretá zmluva. Alebo sa pokúsiť nájsť nejaký dôvod. Stále je platná zmluva. Povedať 

si, čo chceme dosiahnuť. 

Ing. Horská – vôľa je, nech to Mgr. Sitárová pripraví tak, aby sme neporušili zákon. 

primátor – teraz schváliť zámer zmeny zmluvných podmienok. Aby bola spokojnosť občanov.  

Ing. Horská – súhlasí s tým, ale teraz sa k tomu nevie vyjadriť. 

Dr. Gajňáková – ale teraz treba špecifikovať ten zámer. 

Mgr. Šandrik – počkať a pripraviť do budúceho zasadnutia. 

Ing. Horská – nech Ing. Duračka tlmočí kladný postoj poslancov. 

primátor – pri kúpe by nebol problém, ale pri prenájme – bude investovať do majetku mesta. 

Najoptimálnejšie by bolo ukončiť dohodou, pripraviť podmienky OVS, vyhlásiť OVS s tým, že 

si vyhradzujeme právo zrušiť OVS. 

 

K tomuto bodu nebolo prijaté žiadne uznesenie. 
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• Žiadosť ŠZŠ M. Beňovského 

 

 ŠZŠ M. Beňovského si podala žiadosť o súhlas k zriadeniu Spojenej školy Mórica 

Beňovského vo Vrbovom. Jedná sa zrejme len o podporné stanovisko. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č.  57/VI/2013. 

 

• Delegovanie členov DR Centra futbalovej mládeže Jozefa Adamca 

 

 Tento bod navrhol zaradiť do programu primátor. Jedná sa o schválenie členov Dozornej 

rady Centra futbalovej mládeže Jozefa Adamca. Je tam 7– členný výbor, v ktorom má zastúpenie 

za Vrbové M. Adamec, primátor a Ing. J. Tomčík. Bolo by dobré, aby tam bol aj niekto 

z poslancov. Navrhuje Ing. Horskú, aby videla, že to financovanie športu je transparentné. 

Ing. Horská povedala, že účasť Ing. Tomčíka je dobrá vec, s I. ZŠ bude podporovať tie talenty. 

A čo sa týka členstva, rada prijme funkciu člena v DR. 

Poslanec Spál navrhol Mgr. Koreňa a Ing. Horskú. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č.  58/VI/2013. 

 

• Informácia o zabezpečení kúrie M. Beňovského 

 

 Čo sa týka kúrie M. Beňovského nedá sa presne povedať, že kúria je zastabilizovaná, 

maximálne, že terčíky sú na mieste. Objekt podlieha pamiatkarom. K výberu dodávateľa na 

opravu fasády  je potrebné uznesenie MsZ. Momentálne zdroje na opravu fasády však nie sú. 

Maximálne prijať zámer. 

 

Rozprava: 

Ing. Horská – navrhuje zakomponovať zámer vyspraviť fasádu alebo minimálne vnútorné 

trhliny. Možno osloviť dodávateľa na vyspravenie fasády. 

primátor – v akom finančnom horizonte sa budeme pohybovať, pripraviť podmienky OVS. 

p. Rakús – a po konzultácii Kraj. pamiatkového úradu. Môžu určiť podmienky, aj od toho sa 

možno tá cena bude odvíjať. 

primátor – bolo by potrebné vysprávkovať vo dvore, aj to, kde bola tabuľa. 

D. Borovský – nemá tam byť schválenie dodávateľa pamiatkarmi? 

primátor – musí tam byť prizvaný niekto, kto to bude dozorovať. 

Ing. Horská – má sa urobiť nejaký návrh na vysprávku tej fasády. 

primátor – MsZ môže schváliť maximálne zámer vyspravenia – opravu poškodenej fasády 

a interiéru po poistnej udalosti. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č.  59/VI/2013. 

 

• Žiadosť CZUŠ sv. Gorazda 

 

 CZUŠ sv. Gorazda vo Vrbovom požiadala mesto o spolufinancovanie príjazdovej 

komunikácie do areálu  v dvornej časti školy. Mala by slúžiť pre obslužné vozidlá a vozidlá 

zamestnancov. Ich požiadavka predstavovala výšku 1 500 €. 

Stanovisko ekon. komisie: komisia sa nevedela k tomu vyjadriť. Nevedeli komu patrí pozemok. 

Stanovisko stavebnej komisie: návrh a terajšia prístupová cesta nie je prípustné realizovať 

vzhľadom k tomu, že v PD komunikácie  IBV Sídl. 9. mája nie je projektované napojenie na 

ďalšiu komunikáciu. Možnosť napojenia by mohla byť od prístupovej komunikácie od materskej 

škôlky tak, aby nedošlo k výrubom drevín v tomto parčíku. Šírku provizórnej komunikácie 

navrhuje iba pre jedno vozidlo. 
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Rozprava: 

primátor – technické riešenie by bolo v zmysle komisie výstavby výhodnejšie. Aj by možno 

prichádzalo do úvahy spolufinancovanie, ale to by bolo predmetom ďalšieho rokovania. 

Ing. Horská – je potrebné k tomu zameranie, vytýčenie cesty. Parkoviská sú zaťažené. Oni 

potrebujú transportovať hudobné nástroje pri koncertoch. Treba k tomu zámer, zakreslenie, 

rozpočet. 

MsZ k tomu neprijalo žiadne uznesenie. V tomto duchu im mesto povolí, ak to nepôjde na úkor 

zelených plôch. 

 

• Detské ihrisko – zámer 

 

 Na návrh Ing. Horskej bol tento bod zaradený do programu. Bolo by potrebné prijať 

uznesenie. Kroky sa robia, pracuje sa okolo toho. Občianske združenie vyvíja iniciatívu. Detské 

ihrisko vo Vrbovom je potrebné. Jedná sa o pozemok medzi predajňou Farby–laky Pavlíček 

a Tequillou. 

 

Rozprava: 

p. Rakús – tento pozemok je jediný, ktorý by sa ešte mohol využiť na výstavbu niečoho. Možno 

pri novom kostole využiť ten priestor. 

Ing. Horská – pri gymnáziu je priestor pre vybudovanie telocvične. Pri kostole by dala skôr 

lavičky, využiť ako oddychový priestor. Chýba tam parková zeleň. 

primátor – má obavy ako to pôjde cez „vyjadrovačky“, aby to na tom neskrachovalo. 

Ing. Horská – ešte by videla priestor pri škole, kde by sa mohli hrať aj družinári. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č.  60/VI/2013. 

 

18. Dopyty a interpelácie poslancov 
 

Ing. Duračka – prístupový chodník na Šteruskej ceste okolo spoločnosti Nanotec s.r.o. je 

úpravami pozemku touto spoločnosťou obmedzený pre kočíky a imobilných občanov.  

Stanovisko stavebnej komisie: stavba je nepovolená na cudzom pozemku. Vyzvať stavebníka na 

zastavenie prác, výkon štátneho stavebného dohľadu – riešiť v zmysle stavebného zákona 

dodatočné stavebné povolenie a priestupkové konanie, resp. odstránenie stavby. 

Ing. Horská – na ten chodník musí byť prístup. 

primátor – posunieme to na spoločný stav. úrad na riešenie. 

•  

p. Rakús – chce sa spýtať na tie výtlky. 

primátor – už sa realizujú, 

Dr. Miklášová – tie výrezy nie sú označené. Ak tam niekto ide kto to nepozná ... 

primátor – boli už upozornení na to, že to nerobia tak ako treba. 

Dr. Miklášová – bolo by dobré upraviť aj tie výdute pri predajni PT. 

primátor – je to sledované, evidované. Požiada Ing. Galu, aby to prebehli, aspoň by to mohli 

vyfrézovať. 

•  

Dr. Miklášová – v priestore cintorína v hornom rohu sa nekosí, burina už zasahuje až do záhrad. 

Sťažovala p. Bubláveková. 

primátor – dáme to na starosť p. Záhorcovi. 

•  

Ing. Horská – na začiatku volebného obdobia boli určené Dr. Miklášová a Ing. Horská ako 

sobášiaci a pochovávajúci. Chcela by rozpis týchto služieb. 

primátor – má to p. Boorová. Ale situácia je taká, že každý má možnosť si vybrať a boli 

požiadavky práve na primátora. 
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Ing. Horská – minimálne určiť termíny. Až p. Boorová neinformuje, že je možnosť voľby. 

Nebolo to ani vypísané ani oznámené. Treba to rozdeliť v rozumnej miere. 

primátor – nebráni sa tomu, ale vždy keď išiel on, bolo to na základe žiadosti dotyčného. 

Mgr. Šandrik – možno dať ľuďom vedieť, že majú možnosť voľby. 

Ing. Horská – aby aj ten dotyčný vedel, že v tom mesiaci môže očakávať službu. 

•  

Ing. Horská – ak sa jedná o veci stavebného charakteru vo výberovej komisii aby tam bol niekto 

zo stavebnej komisie. 

primátor – nič sa v tomto nerobilo a ani sa v tomto roku nebude. 

•  

Mgr. Šandrik – sťažovali sa občania, že znovu tam tie výkaly boli vylievané a pri tých teplotách 

to bolo hrozné. 

primátor – bohužiaľ, máme tu takých ľudí, ale ich neprevychováte. Je to nepríjemné, ale neviem 

ako by sme to riešili. 

Mgr. Šandrik – možno v Hlase Vrbového spomenúť, že títo ľudia boli upozornení. 

Dr. Borovský – p. Bielka má pred predajňou PT hrozný neporiadok. A že dosť ľudí tu žobre. 

 

19. Návrhy uznesení 
 

Uznesenie č. 42/VI/2013 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom  

– schvaľuje – 

Dodatok č. 1 k Všeobecne záväznému nariadeniu č. 6/2012 o spôsobe určenia úhrady, výške 

úhrady a spôsobe platenia úhrady za sociálne služby poskytované v Domove dôchodcov 

a Domove sociálnych služieb Klas n.o. 

 

prítomní: 10 

za: 10       proti: 0    zdržal sa: 0 

Dr. I. Borovský, Ing. J. Duračka, Ing. N. Horská, 

Mgr. R. Just, Mgr. J. Koreň, Dr. Š. Kubík, 

Dr. J. Miklášová, P. Rakús, I. Spál, 

Mgr. M. Šandrik 

 

 

Uznesenie č. 43/VI/2013 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom  

– berie na vedomie – 

stanovisko hlavnej kontrolórky mesta k návrhu záverečného účtu za rok 2012. 

 

 

Uznesenie č. 44/VI/2013 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom  

– berie na vedomie – 

správu nezávislého audítora o overení účtovnej závierky zostavenej k 31. 12. 2012. 
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Uznesenie č. 45/VI/2013 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom  

– schvaľuje – 

záverečný účet mesta za rok 2012 a celoročné hospodárenie mesta s vyhodnotením 

programového rozpočtu s výhradou a to z dôvodu, že rozpočtové prostriedky rozpočtu mesta 

neboli použité na účely, na ktoré boli v rozpočte mesta schválené, čím mesto porušilo 

ustanovenia § 13 odsek 2) zákona č. 583/2004 Z.z. o rozpočtových pravidlách územnej 

samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v z.n.p. 

Zároveň navrhuje opatrenie: mesto má dodržiavať jednotlivé ustanovenia zákona č. 583/2004 

o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov 

v znení neskorších predpisov pri zmenách rozpočtu v jednotlivých kapitolách. 

 

prítomní: 9 

za: 9       proti: 0    zdržal sa: 0 

Dr. I. Borovský, Ing. J. Duračka, Ing. N. Horská, 

Mgr. J. Koreň, Dr. Š. Kubík, P. Rakús, 

Dr. J. Miklášová, I. Spál, Mgr. M. Šandrik 

 

 

 

 

Uznesenie č. 46/VI/2013 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom  

– schvaľuje – 

schodok rozpočtu v sume 104.490,86 € je  zistený podľa ustanovenia § 10 ods. 3 písm. a) a b) 

zákona č. 583/2004 Z.z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení 

niektorých zákonov v znení neskorších predpisov, a bol vysporiadaný z:  

-  z úveru v sume 104.490,86 € . 

     V zmysle ustanovenia § 16  odsek 6 zákona č.583/2004 Z.z. o rozpočtových pravidlách 

územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov sa 

na účely tvorby peňažných fondov pri usporiadaní prebytku rozpočtu obce podľa § 10 ods. 3 

písm. a) a b)  citovaného zákona, sa schodok zvyšuje o :  

- nevyčerpané prostriedky účelovo určené na bežné a kapitálové výdavky poskytnuté 

predchádzajúcom  rozpočtovom roku  vo  výške  9.192,83 € a to na :  

- na dopravné v oblasti školstva                                692,83 € 

- na kapitálové výdavky zo ŠR                                8.500,00 €                       

ktoré je možné použiť v rozpočtovom roku v súlade s ustanovením § 8 odsek 4 a 5 zákona 

č.523/2004 Z.z. o rozpočtových pravidlách verejnej správy a o zmene a doplnení niektorých 

zákonov v znení neskorších predpisov.  

Zostatok finančných operácií v sume 128.574,87 € navrhujeme použiť na vysporiadanie schodku 

bežného a kapitálového rozpočtu a na tvorbu  rezervného fondu..      

To znamená, na základe uvedených skutočností navrhujeme tvorbu rezervného fondu v sume 

14.891,18 €. 

 

prítomní: 9 

za: 9       proti: 0    zdržal sa: 0 

Dr. I. Borovský, Ing. J. Duračka, Ing. N. Horská, 

Mgr. J. Koreň, Dr. Š. Kubík, P. Rakús, 

Dr. J. Miklášová, I. Spál, Mgr. M. Šandrik 
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Uznesenie č. 47/VI/2013 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom  

– schvaľuje – 

v zmysle ustanovenia § 9a, ods.2, z. č. 138/1991 Z.z. spôsob prevodu – predaj nehnuteľnosti – 

pozemku reg. C,  p.č. 3165, o výmere 2 630 m², druh pozemku – ostatné plochy v kat. úz. 

Vrbové, zapísané na LV č. 1900, ktorého vlastníkom je mesto Vrbové, formou obchodnej 

verejnej súťaže (§ 9a, ods.2), pričom podmienky obchodnej verejnej súťaže budú spracované po 

schválení odpredaja pozemku mestským zastupiteľstvom OVS a predložené k schváleniu na 

budúce zasadnutie mestského zastupiteľstva 

 

prítomní: 9 

za: 0     proti: 6     zdržal sa: 3 

     Dr. I. Borovský, Ing. J. Duračka, Dr. Š. Kubík, I. Spál, 

     Ing. N. Horská, Mgr. J. Koreň, Mgr. M. Šandrik, 

     Dr. J. Miklášová, P. Rakús 

 

 

Uznesenie č. 48/VI/2013 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom  

– neschvaľuje – 

predaj časti nehnuteľnosti (cca 32 m2) – pozemku reg. C p.č. 2545/1 o výmere 11 695 m2, druh 

pozemku – zastavané plochy a nádvoria,  v kat. ú.z. Vrbové. 

 

prítomní: 8 

za: 4      proti: 2    zdržal sa: 2 

Ing. J. Duračka, Ing. N. Horská,  P. Rakús,   Dr. I. Borovský, 

Dr. J. Miklášová, I. Spál,   Mgr. M. Šandrik,  Mgr. J. Koreň 

 

 

Uznesenie č. 49/VI/2013 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom  

– schvaľuje – 

v zmysle ustanovenia § 9a, ods. 8, písm. e , zákona č. 138/1991 Z.z. prevod – predaj 

nehnuteľnosti – pozemku reg. C p.č. 1044/1, o výmere 440 m2, druh pozemku záhrada, v kat. ú.z. 

Vrbové, ktorý bol geometrickým plánom č. 151/2013 overený Správou katastra Piešťany dňa 

10.6. 2013, por. č. 304/13, odčlenený od pozemku p.č. 1044, o výmere 451 m2, druh pozemku 

záhrada, ktorý je zapísaný na LV 1900  formou osobitného zreteľa (§ 9a, ods.8, písm. e), pričom 

za osobitný zreteľ sa považuje ekologická záťaž a to pre manželov: 

– Petra Doskočila, rod. Doskočil, nar. 19. 12. 1981, r. č. 811219/7379, bytom Šteruská cesta 

791/5, 922 03 Vrbové 

   a manželku  

– Moniku Doskočilovú, rodenú Remišovú, nar. 3.1. 1986, r. č. 865103/7714, bytom F. Kráľa 

1072/5, 922 03 Vrbové, za kúpnu cenu 15,50 €/m2, v celosti do bezpodielového 

spoluvlastníctva manželov.  

 

prítomní: 9 

za: 8       proti: 0    zdržal sa: 1 

Dr. I. Borovský, Ing. N. Horská,       Ing. J. Duračka, 

Mgr. J. Koreň, Dr. Š. Kubík, P. Rakús, 

Dr. J. Miklášová, I. Spál, Mgr. M. Šandrik 
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Uznesenie č. 50/VI/2013 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom  

– schvaľuje – 

v zmysle ustanovenia § 9a, ods. 8, písm. e,  z.č. 138/1991 Z.z. prevod – predaj nehnuteľnosti – 

pozemku reg. E p.č. 471/3 o výmere 71 m2, druh pozemku – ostatná plocha v kat. ú.z. Vrbové, 

vedenom na LV 3369 na Správe katastra Piešťany, vo vlastníctve mesta Vrbové v celosti do 

podielového spoluvlastníctva: 

– Zite Zimmermannovej, rod. Snohovej, nar. 25.2.1937, r.č.: 375225/746, bytom Súkennícka 

209/2, 922 03 Vrbové 

    a  

– Ing. Anne Krchňákovej, rod. Siládiovej, nar. 6. 11. 1942, r.č.: 426106/707, bytom Vladimíra 

Clementisa 6451/52, 917 01 Trnava 

a to každej v podiele 1/2, za cenu 8 €/m2 ako prípad hodný osobitného zreteľa (§-u 9a ods.8 

písm. e) zák. 138/1991 Z.z. o majetku obce). Za prípad osobitného zreteľa mestské zastupiteľstvo 

považuje skutočnosť, že pozemok p.č. 471/3 je umiestený pri pozemku p.č. 463, čiže naväzuje 

priamo na pozemok Zity Zimmermannovej a Ing. Anny Krchňákovej, jeho výmera je malá a nie 

je k nemu prístup.  

 

prítomní: 9 

za: 8        proti: 0    zdržal sa: 1 

Dr. I. Borovský, Ing. J. Duračka, Ing. N. Horská,     I. Spál, 

Mgr. J. Koreň, Dr. Š. Kubík, P. Rakús, 

Dr. J. Miklášová, Mgr. M. Šandrik 

 

 

Uznesenie č. 51/VI/2013 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom  

– berie na vedomie – 

návrh dodatku č. 1 k VZN č. 5/2011. 

 

 

Uznesenie č. 52/VI/2013 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom  

– berie na vedomie – 

správu o plnení úloh v sociálnej oblasti v meste za rok 2012 

 

 

Uznesenie č. 53/VI/2013 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom  

– berie na vedomie – 

správu o činnosti hlavnej kontrolórky mesta za I. polrok 2013. 

 

 

 

 

 

 



MsZ č.5, 27.6.2013 

Strana 15 z 17 
 

Uznesenie č. 54/VI/2013 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom  

– schvaľuje – 

plán činnosti hlavnej kontrolórky mesta na II. polrok 2013. 

prítomní: 9 

za: 9       proti: 0    zdržal sa: 0 

Dr. I. Borovský, Ing. J. Duračka, Ing. N. Horská, 

Mgr. J. Koreň, Dr. Š. Kubík, P. Rakús, 

Dr. J. Miklášová, I. Spál, Mgr. M. Šandrik 

 

 

Uznesenie č. 55/VI/2013 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom  

– schvaľuje – 

plán zasadnutí MsZ na II. polrok 2013. 

 

prítomní: 8 

za: 8       proti: 0    zdržal sa: 0 

Dr. I. Borovský, Ing. J. Duračka, Ing. N. Horská, 

Mgr. J. Koreň, P. Rakús, 

Dr. J. Miklášová, I. Spál, Mgr. M. Šandrik 

 

 

Uznesenie č. 56/VI/2013 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom  

– vyhovuje – 

protestu prokurátora doručeného z Okresnej prokuratúry Piešťany mestu Vrbové pod č. 

Pd 46/13–3 zo dňa 13. 6. 2013  

– a ruší – 

VZN č. 4/2006 o zriadení úradnej tabule mesta Vrbové a informačných tabúľ mesta Vrbové. 

 

prítomní: 8 

za: 8       proti: 0    zdržal sa: 0 

Dr. I. Borovský, Ing. J. Duračka, Ing. N. Horská, 

Mgr. J. Koreň, P. Rakús, 

Dr. J. Miklášová, I. Spál, Mgr. M. Šandrik 

 

 

Uznesenie č. 57/VI/2013 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom  

– súhlasí – 

so zriadením Spojenej školy Mórica Beňovského, Nám. sv. Cyrila a Metoda 9, 922 03 Vrbové. 

 

prítomní: 9 

za: 9       proti: 0    zdržal sa: 0 

Dr. I. Borovský, Ing. J. Duračka, Ing. N. Horská, 

Mgr. J. Koreň, P. Rakús, Dr. Š. Kubík, 

Dr. J. Miklášová, I. Spál, Mgr. M. Šandrik 
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Uznesenie č. 58/VI/2013 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom  

– deleguje – 

za členov Dozornej rady Centra futbalovej mládeže Jozefa Adamca: 

– Ing. Ninu Horská 

a 

– Mgr. Juraja Koreňa. 

 

prítomní: 9 

za: 8       proti: 0    zdržal sa: 1 

Dr. I. Borovský, Ing. J. Duračka, Ing. N. Horská,     Mgr. J. Koreň, 

Dr. Š. Kubík, P. Rakús, 

Dr. J. Miklášová, I. Spál, Mgr. M. Šandrik 

 

 

Uznesenie č. 59/VI/2013 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom  

– schvaľuje – 

zámer – vykonať opravu fasády a interiéru kúrie M. Beňovského po ostatnej poistnej udalosti. 

 

prítomní: 9 

za: 9       proti: 0    zdržal sa: 0 

Dr. I. Borovský, Ing. J. Duračka, Ing. N. Horská, 

Mgr. J. Koreň, Dr. Š. Kubík, P. Rakús, 

Dr. J. Miklášová, I. Spál, Mgr. M. Šandrik 

 

 

Uznesenie č. 60/VI/2013 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom  

– schvaľuje – 

vyčlenenie trávnatej plochy vedľa Domu služieb za účelom vybudovania detského ihriska. 

 

prítomní: 9 

za: 9       proti: 0    zdržal sa: 0 

Dr. I. Borovský, Ing. J. Duračka, Ing. N. Horská, 

Mgr. J. Koreň, Dr. Š. Kubík, P. Rakús, 

Dr. J. Miklášová, I. Spál, Mgr. M. Šandrik 

 

20. Záver 
 

Zasadnutie MsZ bolo ukončené o 23.50 hod.   

 

Zapísala: Beličková 

 

..................................................     .................................................. 

 Dott. Mgr. Ema Maggiová                    Ing. Ján Jánoška 

      prednostka MsÚ      primátor mesta 

                        v.r.                                                                                      v.r. 
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Overovatelia zápisnice: 

 

1.   Ing. Jozef Duračka, v.r.   ................................................. 

 

2.   Pavol Rakús, v.r.    ................................................. 


